



شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.ع.
Shell Oman Marketing Company SAOG

Resignation of a Board Member and Appointment of a New Member

The Board of Directors of Shell Oman Marketing Company SAOG (the "Board") has received and approved the resignation of the board member Bushra Al Maskari effective 30 July 2026. Her resignation was submitted due to personal reasons. The Board would like to thank Bushra for her valuable contributions to the company and its Board and wishes her the best in her future endeavors.

Also, the Board would like to welcome Majan Al Abdullatif who has been appointed by the Board as a non-independent Director effective 6 August 2026 Until the nearest Ordinary General Assembly.

Majan is currently the Country Finance Manager and GM (General Manager) of PDO Asset Management Non-Operated Ventures at Shell Development Oman.

Majan has 25 years of experience across finance, commercial, and asset management. Since joining Shell in 2007, she has held several senior roles across Oman and the UAE, including, GM Joint Ventures Asset Management Oman LNG, Deputy Finance Manager & Governance, Risk and Assurance Manager, Downstream Controller and Treasury & Management Information Manager. Her experience spans business planning, financial reporting, treasury, investment management, and commercial negotiations, underpinned by a strong focus on performance discipline and governance. Majan holds an executive MBA from IE university, a BSc in Technology & Business Studies majoring in Accounting and Computer Science from Strathclyde University in the UK, as well as professional finance accreditations CMA (IMA USA) & FCT (ACT UK).

Yours Sincerely,

Dr. Mohammed Al Balushi
Chief Executive Officer

Head Office

P.O. Box 38, Mina Al Fahal, Postal Code 116, Sultanate of Oman
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No. 1/57123/0, Tax Card No.: 8074861

Salalah Office

P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman

استقالة عضو في مجلس الإدارة وتعيين عضو جديد

وافق مجلس إدارة شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.ع. ("مجلس الإدارة") على استقالة العضو الفاضلة بشري المسكارية اعتباراً من 30 يوليو 2026 التي جاءت لأسباب شخصية، ويتقدم مجلس الإدارة بخالص الشكر والتقدير للفاضلة بشري المسكارية إزاء إسهاماتها القيمة للشركة ومجلس إدارتها خلال فترة عضويتها، ويعرب عن تمنياته لها بالتوفيق والنجاح في مساعيها وخططها المستقبلية.

كما يود مجلس الإدارة أن يرحب بالفاضلة ماجان آل عبداللطيف والذي تم تعيينها كعضو غير مستقل وذلك اعتباراً من 6 أغسطس 2026 إلى حين انعقاد أقرب جمعية عامة عادية.

تشغل ماجان حالياً منصب المدير المالي والمدير العام لإدارة أصول مشاريع الشراكة غير المشغلة في شركة شل للتنمية عُمان.

وتتمتع ماجان بخبرة تمتد لأكثر من 25 عاماً في مجالات المالية والتجارة وإدارة الأصول. ومنذ انضمامها إلى شل في عام 2007، شغلت عدداً من المناصب القيادية في عُمان والإمارات العربية المتحدة، بما في ذلك المدير العام لإدارة أصول المشاريع المشتركة في الشركة العمانية للغاز الطبيعي المسال، ونائب المدير المالي ومدير الحوكمة والمخاطر والضمان، والمراقب المالي ومدير الخزنة والمعلومات الإدارية في الشق السفلي. تمتد خبرتها لتشمل التخطيط للأعمال، وإعداد التقارير المالية، وإدارة الخزنة، وإدارة الاستثمارات، والتفاوض التجاري، وذلك مدعوماً بتركيز على الانضباط في الأداء وتطبيق أفضل ممارسات الحوكمة. وتحمل ماجان درجة الماجستير التنفيذي في إدارة الأعمال من جامعة IE، وبكالوريوس العلوم مع مرتبة الشرف في التكنولوجيا ودراسات الأعمال تخصص المحاسبة وعلوم الحاسب الآلي من جامعة ستراثكلاید في المملكة المتحدة، بالإضافة إلى حصولها على شهادة المحاسب الإداري المعتمد من معهد المحاسبين الإداريين بالولايات المتحدة الأمريكية وزمالة الخزنة المؤسسية من جمعية أمناء الخزنة البريطانية.

وتقبلوا فائق التقدير والإحترام،،

الدكتور محمد بن محمود البلوشي
الرئيس التنفيذي



المكتب الرئيسي

ص.ب. 38، ميناء الفحل، الرمز البريدي 116، سلطنة عمان
تليفون: 24570100، فاكس: 24570121، ص.ب. رقم: 1/57123/0، رقم البطاقة الضريبية: 8074861

مكتب صلالة

ص.ب. 3، الرمز البريدي 211، سلطنة عمان
تليفون: 23219177، فاكس: 23219176